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Cees van Boven wil absoluut niet terug naar de situatie dat mannen van net boven de zeventig na het
overlijden van hun vrouw naar een bejaardenhuis vertrekken. Zo lang mogelijk thuis blijven wonen gaat
volgens de bestuursvoorzitter van Woonzorg Nederland voor een grote groep goed. Tegelijkertijd wonen
steeds meer ouderen daarvoor in totaal ongeschikte woningen. Eenzaamheid en veiligheid vormen een
probleem. “Met aantrekkelijke woonformules waarbij ouderen samen zelfstandig kunnen wonen, moeten we
hen verleiden om te verhuizen.” 

Hier hier het hele interview terug. Een gesprek over woonvormen, leefstijlen en de vergrijzingsgolf die volgens
Cees van Boven nog steeds onvoldoende wordt onderkend. 

Kimberly Camu
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